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SLOVENSKÁ  LEKÁRSKA  KOMORA 

Regionálna lekárska komora Trnava, 

Starohájska ulica 2 
Z á p i s n i c a  Rady RLK Trnava 16.10.2019 

 
Prítomní (bez titulov): Pekarovič, Sloboda,  Bartošovič,  Drieňovská, Nagyová, Bajer   
Neprítomní (bez titulov):  Vrancová, Mako, Jurgová  
   
1. Prezident RLK Trnava P. Pekarovič privítal prítomných. Navrhol ako zapisovateľa zápisnice I. 

Bartošoviča a overovateľov zápisnice I. Slobodu a P. Pekaroviča.  
Hlasovanie: Za: 6,  proti: 0, zdržal sa: 0 

 
Navrhol program dnešnej Rady RLK Trnava:   

2. termín Zhromaždenia členov RLK Trnava, 
3. informácia o situácii ohľadom listu MUDr Balogha, 
4. informácia o Sneme SLK a návrhu RLK Trnava o zmene kontroly vzdelávania, 
5. spor so Sociálnou poisťovňou ohľadne licencií L1A,  
6. rôzne informácie.  

Hlasovanie: Za: 6,  proti: 0, zdržal sa: 0 
 

K bodu 2) prezident RLK Trnava navrhol termín Zhromaždenia delegátov RLK Trnava na deň 27. 
novembra 2019 o 16,00 hodine v priestoroch RLK Trnava Starohájska 2.  Po diskusii členovia Rady 
RLK Trnava navrhli nasledovné uznesenie : 
UR RLK TT 1/16/10/2019: 
Rada RLK Trnava určuje termín Zhromaždenia delegátov Regionálnej lekárskej komory v Trnave na 
deň 27.novembra 2019 o 16,00 hodine.  
           Hlasovanie: Za: 6,  proti: 0, zdržal sa: 0 
 
K bodu 3) prezident RLK Trnava informoval o plnení uznesenia TT 5/20/06/2019  týkajúceho sa listu 
MUDr. Balogha o neoprávnenom vykonávaní akupunktúry v o.z. 1. Škola prírodnej medicíny 
v Trnave. Osobne navštívil uvedené miesto, zistil, že uvedené telefónne číslo nie je zapojené 
a menovaná lekárka sa v týchto priestoroch nenachádza, a ani o nej mu nevedeli povedať. Po diskusii 
členovia Rady RLK Trnava navrhli nasledovné uznesenie : 
UR RLK TT 2/16/10/2019: 
Rada RLK Trnava poveruje prezidenta RLK Trnava Petra Pekaroviča, aby sa písomne obrátil na 
odbor zdravotníctva Úradu TSK za účelom sprostredkovania svojich informácií i za účelom zistenia, 
aký je stav riešenia listu MUDr. Balogha z 20.5.2019.  
           Hlasovanie: Za: 6,  proti: 0, zdržal sa: 0 
 
K bodu 4)  prezident RLK informoval prítomných o jednaní Snemu SLK, ktorý bol v dňoch 4.10. – 
5.10. 2019 v Demänovskej doline.  Návrh RLK Trnava, ktorý prezentoval prezident Pekarovič, na 
zjednodušenie kontroly  kontinuálneho vzdelávania v hlasovaní delegátov neprešiel. V diskusii 
zaznelo, že je potrebné návrh upraviť a v príhodnom čase ho znova predniesť na schválenie delegátom 
ďalšieho Snemu SLK.  
Po diskusii členovia Rady RLK Trnava navrhli nasledovné uznesenie: 
UR RLK TT 3/16/10/2019: 
Rada RLK Trnava berie na vedomie informáciu prezidenta RLK Trnava Petra Pekaroviča 
o neschválení nášho návrhu o zjednodušení kontroly kontinuálneho medicínskeho vzdelávania 
delegátmi 35. Snemu SLK.    
           Hlasovanie: Za: 6,  proti: 0, zdržal sa: 0 
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K bodu 5) prezident RLK Trnava informoval o priaznivom vývoji sporu s držiteľmi licencie L1A  
vzhľadom na uznesenie Veľkého senátu správneho kolégia Najvyššieho súdu SR sp. zn. 1Vs 1/2019 
zo dňa 30.04.2019.  Po diskusii členovia Rady RLK Trnava navrhli nasledovné uznesenie : 
UR RLK TT 4/16/10/2019: 
Rada RLK Trnava žiada SLK, aby písomne informovala všetkých členov SLK, ktorí boli držiteľmi 
licencií L1A (včítane nepracujúcich dôchodcov) s výsledkom uznesenia Veľkého senátu správneho 
kolégia Najvyššieho súdu SR sp.zn. 1Vs 1/2019 zo dňa 30.04.2019 –  aj s odporučením ďalšieho 
postupu lekárom, ktorí už Sociálnej poisťovni zaplatili.   
           Hlasovanie: Za: 6,  proti: 0, zdržal sa: 0 
 
Bod 6 – rôzne informácie.  
V bode 6 prebehla diskusia o aktuálnych problémoch vnútrokomorového života aj o ostatných 
ťažkostiach, ktoré trápia členov našej RLK Trnava. Členova Rady RLK Trnava neboli spokojní 
s akceptáciou dvoch uznesení Rady RLK zo dňa 20.6.2019.  Preto po diskusii členovia Rady RLK 
Trnava znova navrhli nasledovné uznesenia: 
UR RLK TT 5/16/10/2019: 
Rada RLK Trnava vyzýva prezidenta SLK a výkonné orgány SLK na opätovné zahájenie rokovaní 
o zjednotení lekárskeho stavu s predstaviteľmi všetkých zúčastnených zložiek (ZAP, ASL SR, ZVLD 
SR, SLÚŠ, SVLS/ AVLS a ostatných združení, organizácií).  
           Hlasovanie: Za: 6,  proti: 0, zdržal sa: 0 

 
UR RLK TT 7/16/10/2019: 
Rada RLK Trnava žiada Prezídium SLK aby informovala NCZI o nedostatkoch vo fungovaní e-
zdravia.   V záujme zlepšenia systému e-zdravia navrhujeme, aby Prezídium SLK pri rokovaní 
s NCZI dalo požiadavku, aby v prípade akejkoľvek poruchy v systéme e-zdravia, NCZI neodkladne 
oznámilo poruchu systému všetkým poskytovateľom zdravotnej starostlivosti.   
           Hlasovanie: Za: 6,  proti: 0, zdržal sa: 0 

 
K bodu 6 – prezident SRLK Skalica Ivan Bartošovič navrhol na schválenie odmenu sekretárke SRLK 
Skalica v sume 150 € za celoročnú prácu a prípravu podujatí SRLK. Po diskusii členovia rady RLK 
Trnava navrhli nasledované uznesenie:  
UR RLK TT 8/16/10/2019: 
Rada RLK Trnava súhlasí s vyplatením mimoriadnej odmeny v sume 150 € formou DVP pre 
sekretárku SRLK Skalica pani Ruženu Škodovú. Príslušnú písomnú agendu zabezpečí sekretár RLK 
Trnava Ing. Vršanský.   
           Hlasovanie: Za: 6,  proti: 0, zdržal sa: 0 
 
 
Zapísal:  Ivan Bartošovič  
   
 
Overovatelia: Igor Sloboda                                                                     Peter Pekarovič    
               Prezident RLK Trnava 
 
 
 V Trnave,  16.10.2019  


